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Zápis z jednání VV OSH SOKOLOV 

ze dne 24. 10. 2024 od 18:30 na Březové 

Přítomní: 

VV OSH: Lenka Marková, Ing. Jiří Kiss, Tomáš Katzer, Miroslav Lukáš, Tomáš Váňa, Jana Lodrová, Erich 
Kříž 

Hosté: za OKRR – Martina Svobodová 

Nepřítomni: Marie Kastlová (omluvena), Petr Maxa (omluven) 

Jednání je přítomno celkem 7 členů - VV OSH je usnášení schopný. 

Zapisovatelem byla zvolena Lenka Marková, ověřovatel paní Jana Lodrová 

Program: 

1. Kontrola bodů z minulého VV OSH 

2. Inventarizace předané agendy od bývalé starostky 

3. Plán práce do konce roku 2024 

4. Dotace 2024 

5. Odstoupení Marie Kastlové z VV OSH 

6. Schválení medailí a stužek 

7. Diskuze, různé 

Projednání a schválení programu, zapisovatele a ověřovatele 

Hlasování o programu: pro 7, proti 0, zdržel se 0  VV OSH schvaluje program jednání.  

1. Kontrola bodů z minulého VV OSH - veškeré body z minulého VV OSH byly vyřešeny. 

Kontrola usnesení ze Shromáždění představitelů ze dne 26.9.2024 – Shromáždění představitelů 

ve svém usnesení ukládá: 

1.1. OKRR – provést kontrolu účetnictví a vedení agendy OSH – nebylo možnost provést, 

nedodány všechny potřebné doklady ke kontrole (přijaté faktury, bankovní výpisy)  

1.2. VV OSH - sestavit minimálně tříčlennou komisi ve složení min. jeden zástupce z OKRR 

a dva zástupci z členů VV OSH, kteří provedou (dle předem domluveného termínu) dne 

30. 9. v 18:00 v Březové převzetí agendy OSH od bývalé starostky OSH – komise 

sestavena, termín několikrát přesouván, došlo k neúplnému převzetí agendy OSH  

1.3. Starostce OSH - ukládá  bezodkladně převzít agendu od komise, provést kontrolu smluv 

dokumentů, plnění závazků a vedení účetnictví souvisejících s agendou OSH Sokolov – 

agenda od komise byla převzata. 

1.4. Starostce OSH a VV OSH - ukládá napravit případné nedostatky zjištěné kontrolou OKRR  
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2. Inventarizace předané agendy od bývalé starostky                                                                                         

2.1 Proběhlo převzetí překážek, drobného majetku v kanceláři, částečné převzetí dokladů, chybí 

bankovní výpisy, chybí kulaté razítko – počkat na zápis starostky na justici, poté zajistit 

bankovní výpisy 

3. Plán práce do konce roku 2024 

3.1. Dořešit kontrolu s revizkou a převzetí agendy. 

3.2. Další VV OSH 11.12.2024 od 18:30  

4. Dotace 2024 

4.1. Dílčí dohody odeslány, požadavky na rok 2025 také, je připraveno vyúčtování Hry Plamen 

4.2. VV OSH se usnesl na vyplacení dotace na volnočasové aktivity SDH Kynšperk i bez 

uzávěrek do sbírky listin – doloží do konce roku 2024. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

5. Odstoupení Marie Kastlové z VV OSH  

5.1. VV OSH bere na vědomí, dořešit na příštím shromáždění představitelů nového člena. 

6. Schválení medailí a stužek 

6.1. Bere na vědomí žádosti SDH Chodov a Vintířov 

7. Diskuze 

7.1. VV OSH bere na vědomí usnesení ze shromáždění starostů OSH v Přibyslavi – od 1.1. 

budou vydávány pouze plastové průkazy, na všech úrovních SH ČMS bude statutární 

orgán starosta a jeho první náměstek, členem VV SH ČMS bude člen statutárního orgánu 

KSH příslušného kraje, člen statutárního orgánu příslušného KSH bude členem SS OSH 

a bude mít hlasovací právo. VV OSH pověřuje starostku rozesláním informace starostům 

SDH o odvodu členského příspěvku od 1. 1. 2025 ve výši 200 Kč/rok hlavnímu spolku, tj. 

SH ČMS za člena – sportovce evidovaného v centrální evidenci SDH jako sportovce, 

úhradu členského příspěvku za člena – sportovce nelze slučovat s odvodem z členského 

příspěvku za člena SH ČMS, termín platby členského příspěvku za člena - sportovce 

provést nejpozději do 30.04. příslušného roku. Tyto příspěvky budou posléze vráceny 

zpět na OSH na sportovní činnost. 

7.2. Starostka navrhuje změnu účetního. 

VV OSH se usnesl na změně účetního na Pavlu Veselou Kaňkovou 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

7.3. VV OSH  pověřuje členy VV KSH (Kiss, Maxa) k vyřešení setrvání Slávy Sovičové ve VV 

KSH z důvodu jejího odstoupení z funkce starostky OSH Sokolov a převedením jejího 

členství do okresu Cheb. 

7.4. Dořešit zrušení SDH Nové Sedlo, Sokolov, Tatrovice, Loket 

7.5. VV OSH se usnesl, že 1.náměstek bude mít přístup do datové schránky a na bankovní 

účet 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 
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7.6. VV OSH schvaluje nákup uniformy pro starostku. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

7.7. Míra Lukáš zajistí fakturu od Města Březová na pronájem kanceláře (z důvodu vyúčtování 

dotací na provoz) 

 

 Na Březové 24.10. 2024 

 Zapsala: Lenka Marková    Ověřila: Jana Lodrová  


